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PROTOKÓŁ  Nr XXIX/17 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 21 września 2017 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 13 radnych (nieobecny 

Michał Andrzejak, Krzysztof Czajkowski).  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1600 i  trwały do godz. 1715  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz  gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – Radca Prawny   UM 

 

Zaproszeni goście:  

•  Piotr Burgieł – właściciel przychodni „Amelia” w Bobolicach.  

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas, 

który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  

 

Burmistrz Mieczysława Brzoza przedstawiła sprawę w związku, z którą została zwołana 

dzisiejsza sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Bobolicach.  

Pani Burmistrz powiedziała, że ostatnia sesja była 31 sierpnia 2017 roku, a kolejna planowana 

jest dopiero z końcem października br. Na sesji w dniu 31.08.br. została przedstawiona 

informacja, że została podjęta inicjatywa Burmistrza dotycząca przeprowadzenia zbiórki 

publicznej (w formie pieniężnej, rzeczowej) dla Gminy Gostycyn. Gmina Gostycyn ucierpiała  

w nawałnicy w dniu 11/12.08.2017r., jest to gmina wiejska w województwie kujawsko – 

pomorskim.  

W związku z tym przez Gminę Bobolice zostało utworzone konto, na które ofiarodawcy mogli 

wpłacać środki finansowe z przeznaczeniem na pomoc osób poszkodowanych w tej klęsce. Nikt 

nie przypuszczał, że pomoc finansowa mieszkańców naszej Gminy będzie tak mała i skromna 

ponieważ do dnia zbiórki tj. 15.09.2017r. wpłynęła kwota na konto pomocy poszkodowanym  

w wysokości 2.275,00 zł. Pani Burmistrz uważa, że jest to zbyt mała kwota byśmy jako 
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społeczność Gminy Bobolice mogli z podniesionym czołem przekazać na rzecz osób 

potrzebujących. Dlatego zaistniała konieczność zwołania nadzwyczajnej sesji z prośbą 

Burmistrza, o to aby wystąpić do radnych z wnioskiem o wyrażenie zgody na dopełnienie kwoty 

2.275,00 zł ze środków własnych budżetu gminy o kwotę 7.725,00 zł jako uzupełnienie zbiórki 

publicznej do kwoty 10.000,00 zł.   

Pani Burmistrz dodała, że niezależnie od pomocy finansowej była przeprowadzona przez 

MGOK pomoc rzeczowa: komplet pościeli, poduszka, kołdra, nowa odzież. Wszystko zostanie 

przesłane kurierem do Gminy Gostycyn. Następnie Burmistrz poinformowała, że podczas sesji 

obecny będzie właściciel nowej przychodni w Bobolicach Piotr Burgieł, który przedstawi 

informacje dotyczące funkcjonowania przychodni.  

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał  w sprawie : 

1)udzielenia pomocy finansowej w 2017 roku  Gminie Gostycyn  w powiecie 

tucholskim, województwie Kujawsko-pomorskim; 

2) zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 

4. Wystąpienie doktora Piotra Burgieła właściciela nowo powstałej przychodni w Bobolicach. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli przedstawiony porządek obrad. 
 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2017 roku Gminie Gostycyn w powiecie 

tucholskim, województwie kujawsko – pomorskim.  

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy. 

Wprowadzono autopoprawkę. 

Burmistrz Bobolic zwróciła się do mieszkańców gminy i nie tylko o pomoc finansową  dla  

jednej z najbardziej poszkodowanych sierpniowymi nawałnicami Gminy Gostycyn w powiecie 

tucholskim, województwie Kujawsko-pomorskim. W Gminie tej zniszczeniu uległo wiele 

budynków użyteczności publicznej, takich jak szkoły, przedszkole oraz  infrastruktura drogowa, 
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itp. Kataklizmy pogodowe są zdarzeniami, z którymi każdy samorząd może się spotkać. 

Wspólna, solidarna pomoc innych JST może przyczynić się do zmniejszenia strat i pomóc w 

odbudowie. Gmina Gostycyn jest małą Gminą, liczącą na dzień 31.12.2015r.  5 363  

mieszkańców.  Zniszczenia natomiast po kataklizmie określa się w setkach budynków 

mieszkalnych i gospodarczych. 

Analizując wybór gminy do udzielenia pomocy kierowano się jej sytuacją finansową, wielkością 

oraz udzieleniem już przez inne JST pomocy finansowej.  

Planowana wysokość dotacji celowej jest uzupełnieniem zbiórki publicznej w formie finansowej, 

zorganizowanej przez Gminę Bobolice w dniach  od 25.08. - 15.09.2017r. do wysokości 10 000 

zł. Ze środków Gminy Bobolice przekazano kwotę 7.725,00 do uzyskania kwoty 10.000,00 zł.  

 

Uchwała Nr XXIX/250/17 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę.  

 

W trakcie przerwy dołączył do obrad dr Piotr Burgieł – właściciel nowo powstałej przychodni  

w Bobolicach.   

 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.    

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

Wprowadzono autopoprawkę. Uchwała zmian w budżecie jest kontynuacją uchwały intencyjnej 

dotyczącą udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostycyn.  

 

Uchwała Nr XXIX/251/17 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,    

 

Ad. 4. Wystąpienie doktora Piotra Burgieła właściciela nowo powstałej 

przychodni w Bobolicach.  

Głos zabrał dr Piotr Burgieł, który oznajmił, że: 

• w dniu jutrzejszym nastąpi koniec prac budowlanych i od przyszłego tygodnia przychodnia 

będzie gotowa do przyjęć lekarskich; 

• w przyszłym tygodniu również wizytacja NFZ;  

• jest już zgromadzony personel; 

• 2.X.2017r. realna data otwarcia przychodni; 

• działalność przychodni – umowa z NFZ; 

• będzie pracowało 3 lekarzy, w tym pediatra; 
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• przychodnia czynna poniedziałek – piątek 8.00-18.00; 

• wizyty domowe 12.00-14.00 codziennie; 

• specjalistka – trwają rozmowy z ginekologiem; 

• personel medyczny praktycznie miejscowy: pielęgniarka położna, pielęgniarka 

środowiskowa;  

• oficjalne otwarcie przychodni od 1 października 2017 roku i od tego momentu będą 

rozdawane deklaracje dla pacjentów; 

• wprowadzanie danych do programu komputerowego na podstawie informacji pacjenta, kart 

informacyjnych ze szpitala, przyjmowanych leków itp.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy jest zaplanowany parking dla pacjentów przychodni ? 

Piotr Burgieł odpowiedział, że po przeciwnej stronie przychodni, na bazie ZUKiO będą 

wyznaczone miejsca parkingowe oraz przed samym wejściem do przychodni jest wyznaczone 

miejsce dla inwalidów. Pan P. Burgieł zasugerował by w przyszłości pomyśleć o chodniku do 

przychodni, jest to nieduży odcinek kontynuacja z ul. Seligera.  

Pan Sekretarz dodał, że na 1 października br. na terenie ZUKiO będzie wyznaczonych 10 

miejsc parkingowych dla pacjentów przychodni. 

Chodnik planowany jest w przyszłości, jest to teren gminny.  

 

Radna Małgorzata Sikora zapytała jak będzie wyglądała kwestia pobierania materiału do 

badań? 

P. Burgieł – pobór materiału do badań codziennie od 8.00-10.30, laboratorium Diagnostica  

w Szczecinku, wyniki na drugi dzień. Istnieje możliwość by w przyszłości umożliwi ć odbiór 

wyników poprzez system internetowy.  

 

Radna Zofia Kęcel – czy w perspektywie czasu istnieje możliwość by w przychodni 

przyjmował lekarz kardiolog, a także ortopeda nawet prywatnie ? 

P. Burgieł – chciałby w swojej przychodni mieć kompleksową opiekę, ale z doświadczenia 

wiadomo, że lekarzy specjalistów jest mało, a ci lekarze, którzy są nie mają czasu na inne 

przyjęcia. Jednak większe szanse są na lekarza ortopedę. Pediatra będzie przyjmowała dwa 

razy w tygodniu we wtorki i piątki.  

 

Radny Zbigniew Oleksiak zapytał czy personel jest młody, w wieku średnim czy mieszany 

wiekowo ?  

Piotr Burgieł – personel urozmaicony, z doświadczeniem.  
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Radna Małgorzata Sikora – jak wygląda kwestia rehabilitacji, gimnastyki korekcyjnej u dzieci? 

Piotr Burgieł – nie ma pomieszczeń na utworzenie rehabilitacji, wszystkie pomieszczenia są 

wykorzystywane maksymalnie na specjalistykę i lekarzy rodzinnych.  

 

Radna Zofia Kęcel – czy jest pomysł na specjalistę urologa, bo też jest bardzo ważna sprawa ? 

Piotr Burgieł – nie prowadzone były jeszcze rozmowy z tymi specjalistami. Sprawa na 

przyszłość.  

 

Burmistrz Mieczysława Brzoza zapytała jak będzie wyglądała sprawa dotycząca rejestracji ? 

Piotr Burgieł – rejestracja będzie działała od 7.30 -15.30, jeżeli pacjent przyjdzie po 15.30 

lekarz sam zadecyduje o przyjęciu, praktykowane jest to, że pacjent jest przyjęty w tym dniu, w 

którym zgłosił się do lekarza. Istnieje możliwość telefonicznej rejestracji.  

 

Radna Bożena Aksiutin – czy to prawda, że przychodnia do końca 2017 roku będzie 

przyjmowała tylko odpłatnie – takie informacje krążą wśród mieszkańców ponieważ dopiero 

od 1 stycznia 2018 roku będą nowe kontrakty ? 

Piotr Burgieł – od pierwszego dnia przyjęć usługi, porady, badania są bezpłatne. 

 

Radna Zofia Kęcel – czy lekarz rodzinny ma jakiś limit pacjentów ? 

Piotr Burgieł – obecnie nie ma żadnych limitów, jedynym warunkiem jest to by nie było skarg, 

że pacjenci nie mogą dostać się do lekarza rodzinnego.  

 

Radna Bożena Aksiutin – należałoby wyjaśnić mieszkańcom, że zmieniając lekarza rodzinnego 

wystarczy przyjść do nowego lekarza i złożyć deklarację.  

W ostatnim tygodniu września będą dni otwarte przychodni, będą rozdawane deklaracje, 

natomiast odbierane od pacjentów dopiero z dniem 1 października 2017 roku.  

 

Wiceprzewodniczący Ireneusz Bednarczyk czy rejestracja na godzinę, czy na dzień ? 

Piotr Burgieł – rejestratorka będzie sterowała i umawiała na godziny pacjentów.   

 

Ad. 5. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


